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Innkalling til generalforsamling i ELSA Bergen 
 
I samsvar med ELSA Bergen sine vedtekter § 8 innkalles det herved til vårens generalforsamling. 
 
Generalforsamlingen avholdes mandag den 7. mai klokken 17:30 i auditorium 4 ved borggården. 
Det vil bli servert pizza til alle som kommer. 
 
Alle studenter semesterregistrert ved Det juridiske fakultet i Bergen er automatisk medlemmer av 
ELSA Bergen og har stemme-, tale- og forslagsrett på generalforsamlingen, jf. vedtektenes § 9, jf. 
§ 3. 
 
På generalforsamlingen vil styremedlemmene i ELSA Bergen legge frem sine semesterrapporter 
og økonomiansvarlig Gabrielle Brøyn vil presentere foreløpig regnskap. Generalforsamlingen skal 
også behandle eventuelle vedtektsendringer. 
 
Sakspapirer vil bli gjort tilgjengelig på Mitt UiB og ELSA Bergens nettsider senest én uke før 
generalforsamlingen. Saker til dagsorden og forslag til vedtektsendringer må være styret i hende 
senest to uker før arrangementet. Organisasjonens vedtekter er tilgjengelig på Mitt UiB og ELSA 
Bergen sine nettsider. 
 
Vi oppfordrer alle medlemmer til å delta, enten du er aktiv eller ikke. Generalforsamlingen er en 
fin mulighet til å bli bedre kjent med ELSA Bergen og hva slags aktiviteter vi tilbyr.   
 
Generalforsamlingen skal velge styre for studieåret 2018/2019. Alle studenter ved Det juridiske 
fakultet har mulighet til å stille til valg så lenge de er semesterregistrerte. Det er også mulig å stille 
til gjenvalg. Motivasjonsbrev sendes til secgen.bergen@elsa.no innen søndag den 15. april for at 
disse skal komme med i sakspapirene som sendes ut. Det vil bli satt av tre minutter for å holde 
appell, deretter ti minutter for spørsmål til kandidaten. 
 
Dersom du har spørsmål angående styrevervene, er det bare å ta kontakt med oss i styret. Du kan 
også lese mer om vervene i en egen artikkel på våre nettsider. 
 
Vi ønsker også å invitere alle til ELSA-quiz på Kvarteret (Storelogen) dagen etter 
generalforsamlingen, den 8. mai klokken 19. Se eget arrangement på våre Facebook-sider. 
 
Vel møtt! 
 
Hilsen 
 
Erling, Jonas, Nora, Vilde, Gabrielle, Elsa, Arqam, Katarina og Ingrid 
Styret i ELSA Bergen 2017/2018 
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Dagsorden 
 

1.   Valg av ordstyrer  
2.   Valg av referent  
3.   Valg av tellekorps  
4.   Godkjenning av innkalling, side 2 
5.   Godkjenning av dagsorden, side 3 
6.   Godkjenning av protokoll fra forrige generalforsamling, 21. november 2017, side 4 

 
7.   Orientering fra styremedlemmene. Fremlegging av semesterrapporter. 

a)   President, side 9 
b)   Secretary General, side 10 
c)   Treasurer, side 12 
d)   VP Marketing, side 13 
e)   VP AA, side 14 
f)   VP S&C, side 15 
g)   VP STEP, side 17 
h)   VP ALD, side 18 
i)   VP Social, side 19 

 
8.   Økonomi, side 21 

a)   Orientering om foreløpig regnskap 2017/2018 
b)   Godkjenning av forslag til budsjett 2018/2019 
c)   Valg av revisor 

 
9.   Endringsforslag, side 21 

a)   Eventuelle vedtektsendringer  
b)   Eventuelle endringer av arbeidsreglene 

 
10.  Valg av styre for perioden 2018/2019, side 22 

a)   President, side 22 
b)   Secretary General, side 23 
c)   Treasurer, side 24 
d)   VP Marketing, side 25 
e)   VP AA, side 26 
f)   VP S&C, side 27 
g)   VP STEP, side 30 
h)   VP ALD, side 31 
i)   VP Social, side 31 

 
11.  Eventuelt, side 31 
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6. Protokoll fra forrige generalforsamling 
21. november 2017 

 
Generalforsamling høsten 2017 
Møtestart klokken 16:30. 
 
Antall stemmeberettigede til stede: 18 
 
1. Valg av ordstyrer 
 
Forslag: Erling Hermansen Grøndahl 
Forslagsstiller: styret 
 
For: 18 
Mot: 0 
Avholden: 0 
 
Vedtak: Erling Hermansen Grøndahl er valgt til ordstyrer. 
 
 
2. Valg av referent 
 
Forslag: Jonas Nikolaisen 
Forslagsstiller: styret 
 
For: 18 
Mot: 0 
Avholden: 0 
 
Vedtak: Jonas Nikolaisen er valgt til referent. 
 
 
3. Valg av tellekorps 

 
Forslag: Vilde Serene Birkelund, Elsa Kurzweg og Nora Brekke Rinde 
Forslagsstiller: styret 
 
For: 18 
Mot: 0 
Avholden: 0 
 
Vedtak: Vilde Serene Birkelund, Elsa Kurzweg og Nora Brekke Rinde er valgt til tellekorps. 
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4. Godkjennelse av innkalling 
 
Forslag: Innkallingen godkjennes. 
Forslagsstiller: styret 
 
For: 18 
Mot: 0 
Avholden: 0 
 
Vedtak: Innkallingen til generalforsamlingen er godkjent. 
 
 
5. Godkjennelse av dagsorden 
 
Forslag: Dagsorden godkjennes.  
Forslagsstiller: styret 
 
For: 18 
Mot: 0 
Avholden: 0 
 
Vedtak: Generalforsamlingens dagsorden er godkjent. 
 
 
6. Godkjenning av referat fra forrige generalforsamling, 3. mai 2017 
 
Forslag: Referat fra forrige generalforsamling godkjennes.  
Forslagsstiller: styret 
 
For: 18 
Mot: 0 
Avholden: 0 
 
Vedtak: Referat fra forrige generalforsamling er godkjent. 
 
 
7. Orientering fra styremedlemmene. Fremlegging av semesterrapporter. 
 
Forslag: Semesterrapportene tas til orientering.  
Forslagsstiller: styret 
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For: 18 
Mot: 0 
Avholden: 0 
 
Vedtak: Generalforsamlingen tar semesterrapportene til orientering. 
 
 
8. Økonomi 
 
a) Godkjenning av regnskap 2016/2017 med revisjonsrapport 
Forslag: Regnskap 2016/2017 med revisjonsrapport godkjennes.  
Forslagsstiller: styret 
 
For: 18 
Mot: 0 
Avholden: 0 
 
Vedtak: Generalforsamlingen godkjenner regnskap 2016/2017 med revisjonsrapport. 
 
b) Orientering om foreløpig regnskap 2017/2018 
Forslag: Foreløpig regnskap 2017/2018 tas til orientering.  
Forslagsstiller: styret 
 
For: 18 
Mot: 0 
Avholden: 0 
 
Vedtak: Generalforsamlingen tar foreløpig regnskap 2017/2018 til orientering. 
 
c) Godkjenning av revidert budsjett 2017/2018 
Forslag: Revidert budsjett 2017/2018 godkjennes. 
Forslagsstiller: styret 
 
For: 18 
Mot: 0 
Avholden: 0 
 
Vedtak: Generalforsamlingen godkjenner revidert budsjett 2017/2018. 
 
 
9. Endringsforslag 
 
a) Eventuelle vedtektsendringer 
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Det har kommet inn ett forslag. 
 
Type forslag: tilleggsforslag 
Forslagsstiller: styret 
 
Forslag:  
Vedtektenes § 8 siste ledd får et tillegg som nytt første punktum: «Det kan bare fattes bindende 
vedtak i saker som er oppført i dagsorden.» 
 
Forslagsstillers begrunnelse:  
«Etter den tidligere formuleringen, kan bestemmelsen tolkes slik at det kan fattes bindende 
vedtak med innhold som ikke fremgår av dagsorden, men at tilføyelser av dagsorden krever 
enstemmighet. Etter vår mening blir bestemmelsen klarere dersom vi tar inn setningen før – som 
presiserer at det bare kan fattes bindende vedtak dersom det er inntatt i dagsorden.» 
 
Votering: 
For: 17 
Mot: 0 
Avholden: 1 
 
Vedtak: Tilleggsforslaget til vedtektenes § 8 siste ledd ble vedtatt. 
 
Vedtektenes § 8 siste ledd lyder etter dette: 
 
«Det kan bare fattes bindende vedtak i saker som er oppført i dagsorden. Tilføyelser til dagsorden 
etter at dagsorden er godkjent kan bare skje ved enstemmighet.» 
 
b) Eventuelle endringer av arbeidsreglene 
Ingen innkomne forslag. 
 
 
10. Valg av valgkomité 
Forslag: Katarina Bugge Dahle, Erling Hermansen Grøndahl og Vilde Serene Birkelund. 
Forslagsstiller: styret 
 
For: 18 
Mot: 0 
Avholden: 0 
 
Vedtak: Katarina Bugge Dahle, Erling Hermansen Grøndahl og Vilde Serene Birkelund er valgt til ELSA 
Bergens valgkomité. 
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11. Eventuelt 
 

Erling Hermansen Grøndahl orienterte om planlagte arrangementer. 
 
 

Møteslutt klokken 18:10.
 
 
 
Erling Hermansen Grøndahl (sign.) 
Ordstyrer, President 

 
 
 
Jonas Nikolaisen (sign.) 
Referent, Secretary General  
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7. Orientering fra styremedlemmene 
Fremlegging av semesterrapporter 

 
Semesterrapport - President 

 
Expansion 
Arbeidet med ELSA Bergens ekspansjon har fortsatt videre dette semesteret. Semesteret startet 
med avviklingen av fadderuken for utveksling - 11. til 14. Januar. Fadderuken gikk veldig bra og 
det er generelt mottatt gode tilbakemeldinger både fra fadderbarn og faddere. Jeg har også 
forsøkt å delta på alle de sosiale arrangementene som er blitt arrangert av ELSA Bergen – noe 
som for det meste har vært Quizer, og har forsøkt å hjelpe de andre styremedlemmene med, blant 
annet, stands – blant annet ved «Internasjonal Dag» på fakultetet og ved Arbeidslivsdagene. 
Generelt har ELSA Bergen hatt et relativt høyt aktivitetsnivå dette semesteret og vi har fått en 
god kjerne av aktive medlemmer. 
 
External relations 
Arbeidet med eksterne relasjoner har i stor grad bestått i kontakt med samarbeidspartnere, med 
fakultetet og med de andre studentorganisasjonene på fakultetet. I relasjon til kontakten med 
samarbeidspartnere, så har våre samarbeidspartnere for både prosedyrekonkurransen og 
forhandlingskonkurransen gitt uttrykk for at de har vært fornøyde med vårt samarbeid og at de 
ønsker å fortsette videre med dette. Det har også blitt arbeidet med å finne nye 
samarbeidspartnere og med å fornye allerede eksisterende avtaler.  
 
Kontakten med fakultetet har hovedsakelig vært i sammenheng med avviklingen av fadderuken – 
der ELSA bare har fått positive tilbakemeldinger, og med gjennomføringen av Arbeidslivsdagene 
ved fakultetet – der fakultetet hovedsakelig har uttrykt seg positive.  
 
I år har også ALD-avtalen med Juristforeningen blitt reforhandlet og dette arbeidet ble ferdigstilt 
i mars 2018. Ellers har det generelt vært et godt samarbeid mellom ELSA og de andre 
studentorganisasjonene på fakultetet. 
 
Board management 
Gjennom semesteret har det vært forsøkt å avholde styremøter hver andre uke, noe som har vært 
mer eller mindre vellykket. Jeg har også fokusert mye på å være en ressurs for resten av styret og 
har forsøkt å være tilgjengelig så ofte jeg har mulighet. 
 
Annet 
I løpet av semesteret har jeg også deltatt på landsmøtet, som ble avholdt i Bergen. Videre så 
arbeides det med de siste prosjektene før sommeren og med avviklingen av transition for det nye 
styret. 
 
Med vennlig hilsen 
 
Erling Hermansen Grøndahl 
President 2017/2018 
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Semesterrapport - Secretary General 
 
Som generalsekretær skal jeg være en støttespiller for hele organisasjonen. Arbeidet går i stor grad 
ut på å ha dialog med de enkelte styremedlemmene og sørge for samordning slik at hjulene går 
rundt. Jeg skal også være en kontaktperson og et bindeledd for alle medlemmene som ønsker å 
komme i kontakt med noen i styret eller har andre henvendelser. 
 
Dette har vært nok et semester med høyt aktivitetsnivå. Samtidig som det meste administrative 
arbeidet har kommet i orden og styret har fått på plass gode rutiner, har arrangeringen av ELSA 
Norges landsmøte tatt mye av den tilgjengelige tiden.   
 
Generalsekretæren har ansvar for å føre protokoller fra styremøter og er som nestleder ansvarlig 
for å lede styremøtene i presidentens fravær. Vi har fortsatt å ha styremøter på et fast tidspunkt 
omtrent annenhver uke og har gode rutiner på å holde hverandre oppdatert på hva som skjer 
innad i organisasjonen. Ved forrige generalforsamling hadde styret behandlet 38 saker siden 1. 
august og i skrivende stund er dette tallet oppe i 85 saker. 
 
Dette semesteret har bruken av ELSA sitt kontor, som undertegnede har ansvar for, i stor grad 
gått av seg selv. Styret har redusert antallet studenter med tilgang noe, men aktiviteten er høyere 
enn forrige semester. Det virker som om flere av gruppene i større grad benytter seg aktivt av 
kontoret, samtidig som vi også har fått bukt med utfordringene knyttet til rot og lignende. 
Kontoret skal være et hyggelig sted å være, noe jeg også tror medlemmene opplever at det er. 
 
Ut over dette har jeg hatt hovedansvaret for gjennomføringen av ELSAs landsmøte i Bergen den 
6.-8. april 2018 innenfor de økonomiske rammene generalforsamlingen har gitt. I samarbeid med 
Head of  Organizing Committee, Ingrid Høyland Helander, ble det satt sammen en komité med 
ansvar for den praktiske gjennomføringen. Komiteen har blant annet hatt ansvar for å lage et 
sosialt program, skaffe sponsorer og servere mat og drikke til alle deltakerne underveis. Ingrid 
Høyland Helander, Synne Hveem, Veronika Krogvold Lundqvist, Olivia Zwick-Røthe og Bano 
Abdulrahman planla og gjennomførte arrangementet på forbilledlig vis. 
 
Landsmøtet er i hovedsak finansiert via egenandel fra deltakerne, men Bergen har også dette 
semesteret satt av penger til deltakelse på landsmøtet. Denne summen er beregnet brukt på 
eventuelle beløp som ikke dekkes av egenandelen. Regnskapet er i skrivende stund ikke avsluttet, 
men det er på det rene at ELSA Bergen endte med et klart mindreforbruk, noe organisasjonen 
kan være fornøyde med. Dette gir større handlingsrom neste periode.  
 
I tillegg til medlemmene av Organizing Committee deltok Bergen med en delegasjon bestående 
av 16 deltakere, hvorav ni var styremedlemmer og syv var aktive medlemmer. Neste år arrangeres 
landsmøtet i Tromsø og Oslo. ELSA Bergen er dermed ikke vert for landsmøtet den kommende 
styreperioden, noe som gjør det ekstra viktig å holde på erfaringene fra årets landsmøte.  
 
Videre er også drift av hjemmesiden en sentral del av generalsekretærvervet. Jeg har i denne 
perioden jobbet mye med nettsiden. Målet er at hjemmesiden skal være en god kilde til 
informasjon, på lik linje med vår tilstedeværelse i sosiale medier. Derfor har det vært viktig å 
samarbeide med VP Marketing, Katarina Bugge Dahle. I perioden har ELSAs nettsider på 
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initiativ fra undertegnede fått en SSL-sertifisering (med HTTPS), slik at vi fortsatt kan være 
synlige når dette blir et krav. Vi har også testet ut bruk av påmeldingsskjema via nettsiden i 
forbindelse med forhandlingskonkurransen, noe som har fungert bra. Nå skal vi også få på plass 
en automatisk begrensning i antall påmeldinger, slik at denne løsningen kan brukes til flere typer 
arrangement. Dette er enklere å håndtere enn påmeldinger via e-post. 
 
Siden periodens start har vi opplevd en økning i antall besøkende på nettsiden. Totalt har 2565 
unike brukere vært innom nettsiden mellom 23. august og 21. april. Analyser viser ellers at vi 
treffer godt på målgruppen og omtrent 1521 brukere kan knyttes til Bergen. At omtrent 
halvparten av all trafikk kommer fra sosiale medier, viser at et godt samarbeid med VP Marketing 
er nødvendig. Ut over dette kommer en stor andel fra søkemotorer. En aktiv nettside og 
søkemotoroptimalisering (SEO) er derfor viktig. 
 
Vår side med informasjon om STEP er etter forsiden den siden som har generelt mest trafikk 
siden 23. august. Etter dette har særlig artikler om ulike hendelser vist seg å føre til flere besøk. 
Eksempelvis er vår artikkel fra 23. februar om utfallet av forhandlingskonkurransen nettsidens 
mest besøkte enkeltartikkel. Denne er å finne her: 
https://elsa.no/bergen/2018/02/23/forhandlet-seg-til-gull/ 
 
I tillegg til å skape ulike informasjonssider for undergruppene er det i perioden produsert 28 
artikler. Dette er en vesentlig økning sammenlignet med for eksempel syv artikler i 2016/2017. 
Jeg håper vi kan fortsette å produsere like mye innhold også i kommende perioder. Dette 
genererer trafikk og gjør nettsiden til en god informasjonskilde for våre medlemmer.  
 
Til slutt vil jeg gjerne takke styret og alle aktive medlemmer for godt samarbeid. Dette er helt 
nødvendig for å kunne utføre generalsekretærens oppgaver på en god måte. 
 
Med vennlig hilsen 
 
Jonas Nikolaisen 
Generalsekretær 2017/2018 
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Semesterrapport - Treasurer 
 
Det siste halve året har jeg hatt en aktiv periode. Jeg har deltatt på landsmøte i Bergen og 
international council meeting i Lviv, Ukraina. I Bergen har jeg hovedsakelig jobbet med AA og 
S&C, samt utført de vanlige økonomioppgavene med tilbakeføringer av midler, betaling av 
regninger og innleveringer av momsregnskap.  
 
Jeg har jobbet med budsjettering og regnskapsføring under prosedyrekonkurransen i november, 
samt utføring av resultatregnskap i etterkant. Videre har jeg også vært i kontinuerlig kontakt med 
de forskjellige studieturgruppene og betalt aktuelle utlegg i den sammenheng.  
 
Vi har også avholdt landsmøte i Bergen denne våren. Jeg har i den sammenheng arbeidet med 
Jonas om budsjettering og resultatregnskap, samt utbetaling av diverse utlegg. Landsmøtet var 
godt arrangert og veldig vellykket fra et økonomisk perspektiv. Dette er vi godt fornøyd med.  
 
Jeg har videre begynt arbeidet med å samle og lage dokumenter som omhandler økonomivervet. 
Det er veldig få filer som omhandler utføringen av vervet, og jeg er veldig fornøyd med at vi nå 
har begynt å få et litt større, og relevant, fillager. Jeg tror dette kan være et veldig nyttig verktøy 
for fremtidige økonomiansvarlige.  
 
Alt i alt har jeg hatt et interessant og produktivt semester. 
 
Med vennlig hilsen 
 
Gabrielle Brøyn 
Økonomiansvarlig 2017/2018  
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Semesterrapport - VP Marketing 
 
Forhandlingskonkurransen ble arrangert i samarbeid med Wikborg Rein som hjalp til med 
produsering av markedsføringsmateriale – plakater og flyers – til konkurransen. Vi har sammen 
planlagt hvordan neste års markedsføring kan forbedres fra dette året. Jeg holder blant annet på 
med en artikkel av vinnerne fra Bergen som kan brukes i promoteringen for neste års 
konkurranse. Vi har hatt en uniform markedsføring på tvers av de regionale konkurransene som 
har fungert veldig bra, og som jeg håper fortsetter til neste år.  
 
STEP-traineeships har blitt promotert med plakater, stands og via sosiale medier. Jeg har 
samarbeidet tett med STEP-gruppen om å få studenter til å søke, og arbeidet STEP-gruppen har 
gjort med å lage oversikt over de utvalgte traineeshipene etter fagkrav er veldig bra i prosessen til 
å få studentene til å søke. Forrige semester ble det laget mye materiale som kan brukes igjen også 
dette semesteret, og jeg håper at promoteringen dette semesteret fungerer like bra som før jul.  
 
Delegations og Law Schools har blitt promotert på sosiale medier og med plakater. I tillegg har 
det blitt arrangert åpent kontor hvor hjelp til motivasjonsbrevskriving til SELS har vært 
hovedtema. Vi har rekruttert folk til Delegations, og håper på søkere til SELS også.  
 
Stor- og liten studietur har blitt markedsført via sosiale medier og stands. Det har blitt produsert 
markedsføringsmateriale med plakater til stor studietur samt onlinebilder til begge turene. 
Seminar- og aktueltgruppen sine arrangementer har i hovedsak blitt markedsført via Facebook-
arrangementer. Dette når ut til mange, og ser ut til å fungere bra. IFP-week-prosjektet med 
foredrag om ulvesaken fikk ikke så mange deltakende på foredraget, men arrangementet var godt 
gjennomført og en strålende idé. Det er veldig bra at et prosjekt som er så viktig for ELSA 
internasjonalt blir tatt seriøst og gjort noe med av seminar- og aktueltgruppen. Quizer arrangert 
av sosialgruppen har dette semesteret vært populært. Dette har blitt promotert via sosiale medier, 
og via Facebook, Instagram og Snapchat har vi nådd ut til mange.  
 
Jeg har i vår deltatt på marketing-workshopen på Landsmøtet i Bergen. Her fikk jeg delt 
personlige erfaringer med de andre som jobber med markedsføring av ELSA i Norge, og vi 
planla hvordan markedsføringen burde gjøres videre resten av semesteret. I løpet av semesteret 
har det blitt tatt en god del bilder av ELSA-arrangementer og andre bilder som kan brukes ved 
videre promotering. Jeg startet en ELSA-Snapchat forrige semester som i løpet av dette 
semesteret har fått en god del flere følgere, og hvor det er tatt mange bilder og filmer. Håper 
kontoen brukes aktivt neste år også, og at følgertallet øker.  
 
Jeg vil takke mine markedsføringsassistenter Helene og Haakon som har gjort en strålende 
innsats med billedtaking og annen promotering og styring av sosiale medier. Samtidig vil jeg takke 
alle aktive ELSA-medlemmer og styremedlemmer for godt samarbeid med promotering av alle 
prosjekter ELSA Bergen har arrangert gjennom hele året. 
 
Med vennlig hilsen  
 
Katarina Bugge Dahle 
VP Marketing 2017/2018 
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Semesterrapport - VP AA 
 
Et innholdsrikt år går mot slutten. Året startet med fadderuke, og det var veldig kjekt å bli kjent 
med de nye studentene, gi de et innblikk på jussen og ikke minst gjøre de kjent med ELSA som 
organisasjon.  
 
Selv har jeg deltatt på landsmøtene, hhv. Oslo og Tromsø og NOM i Finland. Landsmøtene var 
preget av godt samarbeid og samhold, og jeg tror vi har bidratt til å gjøre grunnlaget for videre 
samarbeid bedre! Blant annet ved å skape felles veiledningsdokumenter, som kan føre til at lagene 
fra de ulike fakultetene stiller på likt grunnlag. 
 
I Bergen har arbeidet mitt som leder i hovedsak handlet om de to store flaggskipprosjektene, 
Prosedyrekonkurransen og Forhandlingskonkurransen. Prosedyrekonkurransen ble oppsummert 
i generalforsamlingen i høst, og nytt for i år er at samarbeidet med Kluge advokatfirma er 
videreført. Fokuset fremover er å forbedre samarbeidet slik at sluttresultatet blir enda bedre 
fremover.  
 
Forhandlingskonkurransen ble avholdt over ti dager i februar. Vi samarbeidet med i år med 
Wikborg Rein om gjennomføringen og begge parter er fornøyd med resultatet! Samarbeidet vil 
fortsette til neste år og jeg er veldig positiv til dette. Opplegget var nytt for både oss og Wikborg 
Rein, så fokus for neste år er enda tettere samarbeid og øke oppmerksomheten om konkurransen 
blant studentene.  
 
I år har fokuset på LRG (Legal Research Group) igjen blitt aktuelt, og har vært mye diskutert på 
landsmøter og internasjonale møter. Jeg var selv med som forsker på utgaven for 2017. Vi vil 
forsøke å få til et koordinert forskningsteam allerede i år, som et samarbeid mellom de ulike 
fakultetene og ellers få studentene oppmerksom på prosjektet. På NOM ble det begynt å 
planlegge en nordisk LRG, som kan bli veldig spennende!  
 
Til slutt vil jeg takke for et innholdsrikt og kjekt år! Vil rette en spesiell takk til alle som bidro til 
Prosedyrekonkurransen og Forhandlingskonkurransen, og godt samarbeid med marketing dette 
året. 
 
Med vennlig hilsen 
 
Vilde Serene Birkelund  
VP AA 2017/2018 
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Semesterrapport - VP S&C 
 
Generelt 
Av de største prosjektene vil jeg særlig trekke frem gjennomføringen av Legal English-kurset med 
Kevin Harris, organisert av Helena Baugstø, i midten av februar. I år ble kurset holdt hos 
Advokatfirmaet Harris med 35 deltakere. Kurset ble fylt opp i løpet av minuttet og 
gjennomføringen gikk veldig bra.  
 
Seminar- og aktueltgruppen 
Dette semesteret har det bare blitt arrangert ett foredrag foreløpig. Dette var foredraget om 
WWFs ulvesøksmål mot staten innenfor IFP. IFP-ansvarlige fikk senior advokat Carl Phillip 
Fleischer fra Arntzen de Besche til å komme å fortelle om de rettslige rammene for forvaltningen 
av ulvebestanden i Norge og om søksmålet mot staten. Det var et veldig interessant og 
spennende foredrag, og Anna Hjelle og Åsa Friedmann gjorde en kjempeflott innsatts med 
planleggingen og gjennomføringen av foredraget.  
 
Videre planlegger Juss i praksis-ansvarlige er foredrag om trafficking og vold mot kvinner, og det 
arbeides også med noen eksamensrelevante foredrag frem mot sommeren.  
 
Studietur 
ELSA Bergens første studietur for skoleåret ble gjennomført i slutten av januar til Dublin. Turen 
hadde et sterkt og interessant faglig opplegg på turen, med blant annet tur til den irske høyesterett 
og «Criminal court og Justice». Deltakerne på turen virket veldig fornøyd med turen, og vi har 
ikke fått mange positive tilbakemeldinger.  
 
Den andre «lille studieturen» går til Madrid i begynnelsen av mai. Her har de fått til et spennende 
faglig opplegg med besøk til den norske ambassaden og The World Tourism Organization. 
Planleggerne jobbet hardt med promotering for å få nok deltakere, og alle plassene utenom én 
ble til slutt fylt opp.  
 
Planleggingsgruppen for «den store studieturen», som i år går til Kambodsja, har arbeidet bra 
dette semesteret og mesteparten av det praktiske er nå ordnet. Gruppen arbeider nå med de 
gjenværende praktiske detaljene av turen og med det siste faglige opplegget. Det ser ut som turen 
vil vå et veldig interessant faglig og sosialt opplegg.  
 
Under ledelse av Director for studietur, Victoria Westrum, har studieturgruppene jobbet generelt 
veldig bra dette semesteret, noe som foreløpig har ledet til én vellykket studietur, og effektivt 
arbeid mot de oppkommende turene.  
 
Law Schools og Delegations  
Søknadsportalen for ELSA Summer Law Schools er nå åpnet og det jobbes med å promotere 
Law Schools på fakultetet, slik at bergensstudentene har mulighet til å melde seg på. Dette gjøres 
blant annet med åpent kontor den 17.4. der studentene kan komme innom for hjelp med 
søknaden og andre spørsmål.  
 
Antallet søkere på ELSA Delegations har vært bra dette semesteret, og flere har også blitt plukket 
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ut for å delta på de forskjellige internasjonale møtene. Det jobbes her videre med promotering av 
Delegations, blant annet gjennom Go International i samarbeid med STEP og AA. 
 
Med vennlig hilsen  
 
Nora Rinde 
VP S&C 2017/2018 
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Semesterrapport - VP STEP 
 
Generelt 
Semesteret har vært aktivt for STEP sitt vedkommende. Mars kom veldig brått på, og vi har 
dessverre ikke klart å få til et traineeship i Bergen dette semesteret. Det virker som at det i 
forhold til tidligere år er vanskeligere å få innpass hos arbeidsgivere. Dette har også vist seg å 
være tilfellet i Oslo og Tromsø. Det er ikke innsatsen det står på. Flere av bedriftene har gått 
gjennom strukturelle endringer. 
 
Undertegnede har tatt del på landsmøtet i Bergen som var en god opplevelse. Det var mye 
matnyttig i rådene som ble gitt. Blant annet hvordan gjennomføre transition og stort fokus på 
student hunting-perioden. Vi har blitt en god gjeng med godt oppmøte. Som alltid stiller STEP 
sterke på workshops i forbindelse med disse møtene. Det planlegges også en sommeravslutning. 
 
Dette semesteret har også SH-ansvarlig Hanne Hembre og JH-ansvarlig Bano vært en tur i 
Finland. Det har bidratt til en økt trygghet i STEPs virksomhet.  
 
Job Hunting 
Det har vært en stor innsats og dessverre lite medgang. Vi har underveis endret strategi i hvordan 
vi skal kontakte bedrifter på en mer «selgende» måte. Denne strategiendringen kom som følge av 
dårlig respons fra arbeidsgiverne og har vært i stor grad anført av JH-ansvarlig Marie Vangås.  Jeg 
håper denne strategiendringen bidrar til en mer fruktbar Job Hunting-periode for kommende 
STEP-gruppe. 
 
Student Hunting 
Fristen for å søke er ennå 3 uker unna i skrivende stund. Hovedansvaret for Student Hunting-
perioden ligger hos Student Hunting-ansvarlige Hanne Hembre Endresen, Henrik Steen og 
Markedsføringsansvarlig Andrea Bolstad. Vi har planlagt å være synlige, og har utarbeidet et nytt 
mer oversiktlig dokument enn det som har vært brukt tidligere. Det er stor interesse for 
traineeships gjennom STEP på fakultetet, noe forrige semesters antall søknader viser. Vi ønsker å 
bygge videre på det, og har derfor videreført mye av markedsføringsmaterialet som ble brukt 
forrige semester.  
 
For øvrig ble det også i januar og februar gjennomført stand på internasjonal dag og ALD. Jeg 
synes vi har gjort en god jobb her. Her må det komme skryt til styret for å ha bidratt med 
mannskraft i hektiske perioder. 
 
Med vennlig hilsen 
 
Arqam Hamza Ahmad 
VP STEP 2017/2018 
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Semesterrapport - VP ALD 
 
Kjære Generalforsamling, 
 
Januar var en travel måned i og med at det nærmet seg ALD. Etter juleferien holdt vi 
bedriftspresentasjoner i de to ukene før selve ALD. Vi utvidet med en ekstra bedriftspresentasjon 
fra i fjor, så totalt hadde vi 4 stykker. Oppmøte var bra og både aktørene og studentene virket 
fornøyde. Til å hjelpe oss med bedriftspresentasjonene hadde vi også ALD-verter. Vi valgte å 
beholde samme antall verter som året før og hadde totalt 30 verter som ble valgt ut til å bistå med 
bedriftspresentasjoner og på selve dagene. 
 
I likhet med i fjor gjennomførte vi også i år CV-gjennomgang med Sammen, CV-fotografering, 
og Wikborg Rein hadde CV-søknads og jobbsøkerkurs. Dagen før privat dag hadde vi også 
foredrag med EFTA-dommer Per Christiansen. Disse arrangementene var bra besøkt og det 
anbefales at de videreføres neste år.   
 
Målsetningen for ALD 2018 var blant annet å øke antall aktører på offentlig og privat dag. Vi 
klarte målsetningen for privat dag, fylte kantinen helt opp og økte med 2 aktører, noe som 
medførte at det totalt ble 38 aktører på den private dagen. På offentlig dag ble vi ikke flere 
aktører enn i fjor (30 aktører), men vi fikk inn et par nye aktører (FLO og NAV). Jeg har tro på at 
den offentlige dagen vil øke noe i antall aktører neste år, da det virker som enkelte aktører velger 
å delta annethvert år. Totalt ble vi 68 aktører og styret var veldig fornøyd med det. 
 
Aktørbanken er også blitt videreutviklet. Denne skal jeg bearbeide litt ytterligere før transition slik 
at den kan være en mal for de kommende årenes ALD. JSU sine aktørforslag ble ivaretatt så langt 
det lot seg gjøre.  
 
Videre ønsket vi også å forbedre ALD sin nettside når det kom til informasjon om aktørene. 
Aktørbanken ble forbedret ved at både rettsområder og eventuelle studenttilbud var opplistet 
under de ulike aktørene som deltok på arrangementet. ALD-siden fremsto med denne endringen 
som mer brukervennlig og enklere å finne frem på. 
 
Når det gjelder endring av pakkene som fjorårets styre foretok har disse fungert bra og virker til å 
møte etterspørselen fra aktørene. I og med at vi hadde økt antall påmeldte, økte også inntektene 
for årets ALD. Inntektene fra årets ALD har økt med 13,6 % og dette er vi fornøyde med.  
Etter ALD ble stands returnert og fakturaer sendt ut. Intervjurunden til nytt ALD-styret ble 
gjennomført i uke 15 og vi har innstilt nytt styre til JF sin generalforsamling.  
 
Oppsummert er jeg veldig fornøyd med årets gjennomføring av ALD. Det virker som både 
aktørene, studentene og vertene synes det har vært et nyttig og kjekt arrangement å delta på. 
 
Med vennlig hilsen  
 
Ingrid Høyland Helander 
VP ALD 2017/2018 
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Semesterrapport - VP Social 
 
Sosialkomiteen  
Arbeidet med sosialkomiteen har fortsatt å fungere svært godt og medlemmene har vist seg å 
være behjelpelige i den graden det var nødvendig. Sosialkomiteen har gjort en strålende jobb i 
løpet av året og har bidratt stort både til planlegging og gjennomføring av arrangementer, samt 
bidratt med nye ideer og vært flotte quizmastere. Sosialkomiteen er utvilsomt en svært nyttig 
ressurs for sosialansvarlig som utvilsomt burde utnyttes mest mulig.  
 
Avslutningsfest  
Slik tradisjonen tilsier vil det også dette året bli arrangert en avslutningsfest mot slutten av 
skoleåret. Festen er fremdeles under planlegging, men styret har snakket om at det er ønskelig å 
arrangere en større fest for alle medlemmene i Håkonsgaten eller annet lokale dersom dette vil 
være mulig. Vi håper på samme suksess som kick-off  festen i høst, og regner med et godt 
oppmøte av både norske og internasjonale studenter.   
 
Pubquiz  
På våren har vi totalt arrangert tre pubquizer som alle har vært populære. Det fantastiske 
oppmøte fra forrige semester ble opprettholdt og quiz-gjestene har virket fornøyde.  
 
Internt i styret  
Internt i styret ble det arrangert totalt to middager på våren for å bli enda bedre kjent, slik at 
styrets arbeid blir mer effektivt og trivelig. Ulike landsmøter og utenlandsturer bidrar til å styrke 
samholdet. Også styremøtene har vært hyggelige på sosialt nivå i kombinasjon med effektivt og 
faglige jobbing. Anbefales!  
 
Hyttetur  
Det ble i første semester i felleskap med resten av styret tatt en avgjørelse om å ikke gjennomføre 
en hyttetur for ELSA. Dette var blant annet fordi det viste seg problematisk å finne en passende 
dato og fordi ELSAs medlemmer får mer ut av det sosiale tilbudet hvis disse pengene brukes 
andres steder. I andre semester ble det forsøkt å arrangere hyttetur for medlemmene i mai. Det 
var imidlertid få datoer som var passende grunnet mye opplegg for alle trinn. Grunnet dette fikk 
vi dårlig oppslutning for påmeldinger, og hytteturen ble dermed kansellert. Dersom man ønsker å 
arrangere en slik tur, kan det anbefales å gjøre dette på høsthalvåret da det er mindre opplegg da. 
 
Vurdering/forandringer  
Generelt er jeg veldig fornøyd med året slik det har vært. ELSA medlemmene har fått et variert 
sosialt tilbud uten at det har vært et for stort press fra styrets side. Arrangementene har gått fint 
for seg og oppmøtet har vist seg å være bra. For fremtiden vil jeg anbefale at tilbudet om hyttetur 
mener jeg også burde vurderes konkret fra år til år, og eventuelt arrangere dette på høsthalvåret.  
 
Det er i løpet av året alltid viktig å ha i bakhodet at jusstudenter i Bergen har mye obligatorisk og 
generelt relativt fullbooket kalender, slik at det kan være vanskelig å finne tid til sosiale 
arrangementer i regi av ELSA. Likevel har oppmøtet i år vist seg å være godt og man har god 
grunn til å være fornøyd.  
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Det er i mine øyne svært viktig at ELSA har sosialt tilbud med lav terskel, som fremstår som 
koselig og åpent for alle. 
 
Med vennlig hilsen 
 
Elsa Kurzweg  
Sosialansvarlig 2017/2018 
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8. Økonomi 
 

a)   Godkjenning av regnskap 2016/2017 med revisjonsrapport 
b)   Orientering om foreløpig regnskap 2017/2018 
c)   Godkjenning av revidert budsjett 2017/2018 

 
 
 

9. Endringsforslag 
 

a)   Eventuelle vedtektsendringer 
Ingen innkomne forslag. 

b)   Eventuelle endringer av arbeidsreglene 
Ingen innkomne forslag. 
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10. Valg av styre for perioden 2018/2019  
Motivasjonsbrev 

 
 

Motivasjonsbrev - President 
 
Innsendt av: Vilde Serene Birkelund 
 
Hvorfor ønsker jeg å stille til president?  
For det første ønsker jeg muligheten til å fortsette i ELSA Bergen ett år til. Å være med i ELSA 
er en fantastisk mulighet til å bli kjent med nye mennesker, samtidig som vi arbeider for å gi 
studentene faglig påfyll.  
 
Jeg ønsker også å være med på å videreutvikle organisasjonen. Jeg har nå vært aktivt medlem av 
ELSA Bergen i snart to år, engasjert som Director og styremedlem, og kjenner derfor til hvordan 
samarbeidet i ELSA fungerer på ulike plan noe som kan gi. 
 
Til slutt ønsker jeg å utfordre meg selv og bli enda bedre kjent med ELSA som internasjonal 
organisasjon, blant annet ved å delta på internasjonale møter.  
 
Hvorfor meg?  
Jeg er en person som det faller naturlig for å ta ansvar, noe jeg ser på som en god egenskap for en 
leder. Samtidig er jeg en person som er engasjert, og jeg fullfører det jeg starter og jobber hardt 
for å oppnå resultatet jeg ønsker.  
 
Jeg ser menneskene rundt meg, men jeg har også klare forventninger som jeg kommer til å følge 
opp. Som leder vil det være en egenskap som kan skape et godt samarbeid i gruppen og godt 
miljø innad i styret.  
 
I tillegg har jeg som VPAA hatt ansvar for Prosedyrekonkurransen, som er et av ELSA Bergens 
mest inntektsbringende arrangement. På grunn av det har jeg allerede hatt mye kontakt med 
kontaktpersonen vår hos Kluge, som kan lette samarbeidet til neste år. Som styremedlem har også 
gitt meg kjennskap til hvordan presidentrollen fungerer og kjennskap til hva de ulike 
undergruppene gjør. 
 
Mvh  
 
Vilde Serene Birkelund  
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Motivasjonsbrev - Secretary General 
 
Innsendt av: Jonas Nikolaisen 
 
Kjære generalforsamling, 
 
Det har vært en stor glede å få lov til å være ELSA Bergens generalsekretær i perioden 
2017/2018. Som generalsekretær har jeg kunnet være en støttespiller for hele ELSA og har blitt 
godt kjent med organisasjonen. Arbeidet er spennende og variert med høyt aktivitetsnivå og til 
tider høyt arbeidspress. Nå håper jeg på fornyet tillit som generalsekretær ELSA Bergen, slik at 
jeg sammen med det nye styret kan få fortsette å videreutvikle organisasjonen. 
 
Gjennom året har jeg fått lov til å samarbeide med mange. I tillegg min bakgrunn fra seminar- og 
aktueltgruppen de to første årene på jussen, har jeg gjennom vervet som generalsekretær fått en 
god oversikt over de ulike undergruppene og ansvarsområdene til de andre styremedlemmene. 
Gjennom erfaring fra andre verv både i tilknytning til og utenfor UiB har jeg også god oversikt 
over organisasjonslivet for øvrig. Mye av arbeidet går nettopp ut på å ha denne typen oversikt 
over hva som skjer i og rundt ELSA. Dermed tror jeg også at jeg med min erfaring kan bidra til 
kontinuitet. Som styrets nestleder har jeg hatt et godt samarbeid med presidenten og også fått 
erfaring med å lede styremøter i presidentens fravær. Jeg vil gjerne at dette gode samarbeidet skal 
fortsette. Det bidrar til en god og helt nødvendig «flyt» innad i styret og organisasjonen for øvrig. 
 
Videre trives jeg med ansvaret for ELSA-kontoret. Kontoret skal være et godt sted å være for alle 
medlemmer. Derfor har jeg jobbet en del med rydding og innkjøp av nye ting, samtidig som jeg 
har hatt god dialog med UiB og eiendomsavdelingen. Jeg er opptatt av at kontoret fortsatt skal 
være en naturlig møteplass. 
 
Generalsekretæren har også ansvaret for deltakelse på og arrangering av landsmøter. Dette utgjør 
en betydelig del av ELSA Bergens budsjett. Jeg trives i rollen som delegasjonsleder og er fornøyd 
med å ha holdt arrangementene godt innenfor de rammene generalforsamlingen har gitt, samtidig 
som vi har kunnet holde egenandelen lav og har gitt deltakerne gode opplevelser. Dette gir 
organisasjonen større økonomisk handlingsrom til å kunne tilby flere aktiviteter både lokalt og 
internasjonalt. Ettersom landsmøtet ikke skal arrangeres i Bergen neste periode, tror jeg at 
organisasjonen er tjent med at erfaringene fra årets arrangement tas godt vare på til neste gang. 
Jeg håper å kunne starte med noen forberedelser allerede våren 2019. 
 
Ellers ønsker jeg fortsatt å satse på organisasjonens nettsider, ettersom erfaringen fra denne 
perioden viser hvordan denne kan være en god kilde til informasjon for medlemmene, samtidig 
som det bidrar til synliggjøring av organisasjonen utad.  
 
Jeg trives som generalsekretær og tror min erfaring kan være et godt bidrag til det nye styret. 
Derfor ber jeg om deres fornyede tillit som generalsekretær for ELSA Bergen. 
 
Med vennlig hilsen 
 
Jonas Nikolaisen 
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Motivasjonsbrev - Treasurer 
 
Innsendt av: Ingrid Marie Bondø 
 
Mitt navn er Ingrid Marie Bondø, jeg er 25 år og går i 2. klasse på jussen ved Universitetet i 
Bergen. Fra tidligere har jeg en bachelorgrad i økonomi og administrasjon fra Norges teknisk-
naturvitenskapelige universitet (NTNU Handelshøyskolen) i Trondheim. Jeg stiller til valg som 
treasurer/økonomiansvarlig. 
 
Gjennom min kompetanse som økonom mener jeg at jeg egner meg godt som treasurer i styret til 
ELSA Bergen. Jeg er i tillegg motivert til å aktivt bidra med ELSAs arbeid og til å være en god 
representant for å fremme organisasjonen på en positiv måte. Som engasjert og strukturert mener 
jeg også at jeg har de personlige egenskapene som passer for å fylle rollen.   
 
Jeg ønsker å bli styremedlem i ELSA Bergen fordi det er en flott arena hvor man som jusstudent 
kan samarbeide på tvers av fakultet og landegrenser. I tillegg er det en fantastisk mulighet til å 
fremme de faglige og sosiale aktivitetene som organisasjonen tilbyr.  
 
Som styremedlem ønsker jeg å være en god og tilgjengelig ressurs, som kan bidra også ut over de 
rammene vervet setter opp. ELSA er en flott organisasjon for jusstudenter, og dette hadde derfor 
vært en god mulighet for meg å kunne bidra som aktivt medlem.  
 
Jeg håper dere ser på meg som en aktuell kandidat, da jeg med stort engasjement stiller til valg. 
 
Med vennlig hilsen 
Ingrid Marie Bondø 
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Motivasjonsbrev - VP Marketing 
 
Innsendt av: Helene Marie Wahl 
 
Kjære Generalforsamling, 
 
Mitt navn er Helene Marie Wahl, og jeg studerer første året på jussen. Jeg ønsker herved å stille til 
vervet som Vice President for Marketing i ELSA Bergen for styreperioden 2018/2019. 
 
Jeg ble med i ELSA høsten 2017 som markedsføringsassistent, noe jeg har trivdes veldig godt 
med. Da jeg søkte syntes jeg markedsføringsdelen av ELSA virket veldig interessant, samtidig 
som jeg generelt er interessert i markedsføring. Etter hvert som jeg begynte å arbeide, ble jeg 
overrasket over hvor omfattende ELSA faktisk er, både nasjonalt og internasjonalt.  
 
Gjennom å være markedsføringsassitent har jeg blitt kjent med hva organisasjonen har å by på, 
og jeg skjønte fort at ELSA var en unik organisasjon med ulike tilbud for enhver. Dette har gjort 
at jeg ønsker å fortsette i ELSA og engasjere meg enda mer, spesielt innenfor markedsføringen av 
organisasjonen.  
 
I løpet av året har jeg vært med på å markedsføre den årlige prosedyrekonkurransen, 
forhandlingskonkurransen og diverse andre arrangementer. Arbeidet i ELSA har gitt meg utrolig 
mye positivt, både nye bekjente og ny erfaring, men ikke minst muligheten til å kjenne på følelsen 
av at arbeidet man har bidratt med gjør noe for resten av jusstudentene, hvilket er en utrolig 
oppløftende følelse. 
 
I april fikk jeg også være med på National Council Meeting i Bergen. Dette var en positiv og 
lærerik opplevelse som åpnet øynene mine for hvor bra ELSA er og ga definitivt mersmak. I 
tillegg fikk jeg møte andre engasjerte studenter innenfor markedsføringen fra både Tromsø og 
Oslo, og jeg lærte mye om hvordan ELSA markedsføres andre steder. Dette er kunnskap jeg tror 
jeg kommer til å få god nytte av dersom jeg blir valgt til VP Marketing.  
 
Jeg har lyst til å fortsette mitt engasjement i ELSA, og ikke minst ønsker jeg å bidra til den videre 
utviklingen av organisasjonen. Med bakgrunn som markedsføringsassitent er jeg sikker på at jeg 
kan fremme ELSA på en best mulig måte, slik at flere får opp øynene for organisasjonen. 
Dersom jeg blir valgt som VP Marketing skal jeg gjøre mitt beste for at ELSA oppfattes som en 
spennende og ikke minst gøy organisasjon, både faglig og sosialt. 
 
Med vennlig hilsen 
Helene Marie Wahl 
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Motivasjonsbrev - VP AA 
 
Innsendt av: Susanne Selland 
 
Ærede Generalforsamling!  
 
Mitt navn er Susanne Selland, eg er 23 år gammal og kjem frå Luster. Etter å ha studert ein 
bachelor i økonomi på NMBU i Ås, byrja eg i haust på mitt fyrste år her på Dragefjellet. I 
fadderveka fekk eg mitt første møte med ELSA, og etterkvart bestemte eg meg for at dette var 
ein organisasjon eg ynskja å engasjere meg i. Det første semesteret var eg Director for 
Prosedyrekonkurransen. Dette falt i smak, og difor ynskjar eg å stille som Vice President for 
Academic Activities! 
 
Heilt sidan eg var lita har eg engasjert meg i organisasjonsarbeid i Røde Kors, samt i studentlivet 
på Ås. Engasjementet er framleis like stort i dag, og interessa for internasjonalt arbeid gjer at eg 
kjenner eg har noko å bidra med i rolla som VPAA.  
 
Samtidig jobba eg tett med VPAA under Prosedyrekonkurransen, noko som har gitt meg eit unikt 
innblikk i kva vervet inneber. Sjølv om arrangementet gjekk bra, har eg og arbeidsgruppa i AA 
klare punkter på kva som kan forbetrast til neste år, både når det gjeld Prosedyrekonkurransen og 
Forhandlingskonkurransen! Dette er eit utgangspunkt eg vil dra godt nytte av dersom eg får 
moglegheita til å tre inn i vervet som VPAA. 
 
Godt val! 
 
Med vennleg helsing 
Susanne Selland 
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Motivasjonsbrev - VP S&C 
 
Innsendt av: Marte Hulsund Kvam 
 
Kjære Generalforsamling, 
 
Jeg heter Marte Hulsund Kvam, er 22 år og går førsteåret på jussen. Jeg vil med dette stille til verv 
som Vice President Seminars & Conferences i ELSA Bergen for perioden 2018/2019.  
 
Mitt første møte med ELSA var i informasjonsmøtet i starten på studieåret 2017. Interessen for 
organisasjonen ble trigget, og jeg stilte raskt som faglig ansvarlig for stor studietur. Bredden av de 
faglige mulighetene og de sosiale begivenhetene ELSA organiserer visste jeg imidlertid lite om på 
dette tidspunktet. Det som er sikkert er at dette var og er noe jeg ønsker å ta større del i.  
 
Så langt i dette skoleåret har jeg vært én av to faglig ansvarlige for studieturen til Kambodsja. 
Dette har vært utrolig spennende og interessant, da jeg personlig får ha kontakt med flere 
velrennomerte institusjoner. Samtidig har det vært en veldig lærerik prosess, som jeg tror kan 
komme godt med.  
 
I tillegg skal det heller ikke kimses av min regelmessige deltakelse på ELSA-quiz, som er et stort 
høydepunkt i studiehverdagen.   
 
ELSAs rekkevidde fra det faglige til det sosiale er noe jeg personlig får oppleve når jeg skal 
representere ELSA under et ukelangt møte i FN som delegat i UN Forum On Forest i New 
York. At jeg er så heldig å bli valgt som delegat, tror jeg vil gi en unik erfaring og mulighet til å 
engasjere medstudenter på fakultetet til å gå ut og oppleve det samme. Jeg tror i tillegg at 
planleggingen frem mot Delegations har gitt gode knagger for hva jeg kan bidra med for de som 
ønsker litt juridisk erfaring på internasjonalt plan allerede tidlig i studiet. 
 
Det som for meg er fascinerende med ELSA, er hvordan organisasjonen først fremstår liten og 
lokal, men så åpner dører for en hel verden når man først får innblikk i omfanget. Disse 
mulighetene er noe jeg mener at ikke kan bli rost og fremmet nok. Dersom jeg blir valgt ønsker 
jeg dermed å gjøre det jeg kan for å fremme allsidigheten og mulighetene ELSA gir både her og i 
verden, samtidig som jeg vil bli bedre kjent med og utvikle ELSA ytterligere. I tillegg håper jeg å 
få delta på og organisere enda flere spennende arrangementer og turer, da dette så langt har vært 
utrolig givende.  
 
Jeg vil også fremheve at jeg fortsatt kommer til å stille sterkt på ELSA-quiz – verv eller ei.   
 
Dessverre vil jeg ikke være til stede under Generalforsamlingen da jeg befinner meg i New York 
for Delegations. Uansett ønsker jeg dere et godt valg!  
 
Med vennlig hilsen, 
Marte Hulsund Kvam 
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Innsendt av: Victoria Westrum 
 
Mitt navn er Victoria Westrum. Jeg er ei jente fra Trondheim på 21 år, som går 1.avdeling. Fram 
til nå har jeg hatt verv i ELSA ved å ha stillingen som Director of  studietur – noe som jeg synes 
har vært utrolig gøy!   
 
Som person er jeg utadvendt, blid og inkluderende. Jeg elsker å møte nye mennesker og lære nye 
ting. Ellers så liker jeg kjempe godt å organisere, og få ting til på en best mulig måte. Med andre 
ord så har jeg et stort iver til å lære nye ting, møte nye mennesker og få være med å organisere; og 
alt dette kan jeg få gjøre hos dere! 
 
Jeg ønsker å søke på stillingen som VP S&C av flere årsaker.  Jeg synes at det internasjonale ved 
jussen er utrolig spennende, og synes at dette er ganske noe som ikke får nok oppmerksomhet på 
fakultet. Min intensjon er å fremme mulighetene ELSA har å tilby både ved Law schools og 
Delegations slik at man får en smakebit på hvordan jussen praktiseres i andre land. På lik linje har 
jeg lyst til å fortsette å bidra med studieturer, og få til enda bedre turer som motiverer og frister 
studentene.  
 
Jeg tror at en plass i styret til  ELSA vil lære meg utrolig masse, både personlig og faglig. Det å 
omgås med nye mennesker som deler samme interesser, mener jeg bare gjør en klokere. Man blir 
kjent med nye folk og lærer nye perspektiver på ting som man kanskje aldri hadde tenkt over før. 
Det jeg liker utrolig godt med ELSA, er at man får en smakebit på det internasjonale 
rettsfelleskapet samt blir kjent med studenter og institusjoner fra rundt omkring i hele verden. 
Men det beste av alt, vil være å danne seg en omgangskrets som man kan samles med for å gjøre 
aktiviteter- både skolerelatert og ikke!  
 
Å få lov til å bli en del av deres team hadde vært utrolig gøy. Jeg vil oppfylle rollen som VP S&C 
etter min beste evne samt bidra til et godt sosialt miljø.  
 
Mvh Victoria Westrum  
 
 
Innsendt av: Ingvill Gjerstad 
 
Jeg studerer første året på jusstudiet og ønsker å stille til verv som VP for Seminar & 
Conferences. Dette året har jeg vært juss i praksis-ansvarlig for S&C.  
 
I fjor høst arrangerte jeg foredrag sammen med Hope & Co. Advokatfirma om praktisk juridiske 
konsekvenser av oljekrisen. Hope har gitt uttrykk for at de vil holde flere foredrag for ELSA, 
men har ikke avtalt noe konkret enda. I tillegg har jeg vært i kontakt med RettAdvokat som skal 
holde et foredrag for ELSA ila våren 2018 om menneskehandel.  
 
Jeg deltok også på landsmøte i år og fikk lære mye mer om hva ELSA er og gjør. Etter landsmøte 
fikk jeg lyst å lære enda mer om ELSA og bidra til å arrangere flere foredrag, studieturer etc. På 
landsmøtet og gjennom de møtene vi har hatt med S&C har jeg lært om de ulike vervene 
innenfor gruppen, noe jeg synes er viktig for å ha ansvar for hele gruppen.  
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Jeg liker ansvar og planlegging, derfor synes jeg at jeg passer til dette vervet. Jeg har pågangsmot 
og får ting gjort. Som VP vil jeg ha som mål at S&C får arrangert interessante foredrag, 
studieturer og lignende. Jeg har også lyst å få ut mer informasjon om ELSA Law Schools og 
Delegations fordi jeg synes dette er en unik mulighet som jusstudentene bør benytte seg av. 
 
Mvh  
 
Ingvill Gjerstad 
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Motivasjonsbrev - VP STEP 
 
Innsendt av: Henrik Ramm Steen 
 
Kjære generalforsamling, 
 
Mitt navn er Henrik Ramm Steen. Jeg er 27 år gammel og går nå mitt andre år på jusstudiet. Jeg 
ønsker med dette å stille til det ledige vervet som VP STEP i ELSA Bergen for styreperioden 
2018/2019.  
 
Mitt første møte med ELSA fant sted allerede den første uken i studieløpet da jeg var en del av 
ELSAs faddergruppe. Jeg ble tatt svært godt imot av en fantastisk gjeng med faddere og dette 
markerte en god start på studietiden. Etter å ha satt meg nærmere inn i organisasjonens 
forskjellige arbeidsområder ble jeg snart sikker på at dette var noe jeg ville engasjere meg i. Jeg ble 
trigget av de internasjonale aspektene med ELSA og alle de mulighetene organisasjonen tilbyr 
jusstudenter over hele Europa.  
 
Høsten 2017 tok jeg fatt på vervet som Director for student hunting og har siden arbeidet tett 
med en god gjeng i STEP. Jeg ønsker å gjøre mulighetene et internasjonalt traineeship 
representerer bedre kjent blant studentene på fakultetet. Jussen utvikler seg i stadig mer 
internasjonal retning og internasjonal forståelse og erfaring vil ofte være viktige ressurser i 
arbeidslivet. Dette får man ikke umiddelbart gjennom studiene. Ved å unnlate å stille karakterkrav 
til søkerne til traineeshipene bidrar STEP til at flere får denne muligheten så sant de er motiverte. 
Slik oppnår man at en mer variert gruppe studenter får denne erfaringen. 
 
Etter mitt første semester som Director for student hunting opplevde vi å motta et solid antall 
søkere på traineeshipene. Jeg oppfatter dette som et tegn på at arbeidet vi la ned var vellykket. Jeg 
har videre bidratt i arbeidet med å kontakte aktuelle bedrifter i bergensområdet med tanke på å 
opprette traineeships. Gjennom året har jeg også deltatt på to landsmøter, henholdsvis i Oslo og i 
Bergen. På disse møtene har erfaringer fra både job- og student hunting blitt formidlet mellom 
lokalgruppene og jeg har tatt til meg denne lærdommen. Det har også vært både inspirerende og 
hyggelig å treffe andre engasjerte ELSA-medlemmer fra de andre lokalgruppene. Dette tror jeg er 
gode erfaringer å ha med seg inn i vervet som VP STEP. 
 
Jeg ønsker å videreføre hovedtrekkene i det eksisterende opplegget for job- og student hunting, 
herunder også den solide loggingen av kontakt med bedrifter. Samtidig vil jeg videreutvikle den 
eksisterende strukturen og prøve ut nye idéer for å oppnå enda bedre resultater enn vi har 
oppnådd tidligere. 
 
Jeg tror jeg kan bli en god VP STEP fordi jeg er hardtarbeidende, inkluderende og ansvarsbevisst. 
Jeg frykter heller ikke å prøve ut nye løsninger for å oppnå så gode resultater som mulig. 
Gjennom året har jeg også arbeidet tett med nåværende leder. Jeg har lært mye av ham både når 
det kommer til ledelse og hva det innebærer å være VP STEP.   
 
Avslutningsvis ber jeg om deres tillitt. Jeg besitter en stor arbeidskapasitet og er topp motivert for 
å overta dette vervet. Jeg tror absolutt at jeg vil kunne fylle det på en god måte og at jeg er egnet 
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til å være med å utvikle STEP i en god retning for fremtiden.  
 
Med vennlig hilsen 
 
Henrik Ramm Steen 
 
 

Motivasjonsbrev - VP ALD 
 
Ingen innsendte motivasjonsbrev. 
 
 
 

Motivasjonsbrev - VP Social 
 
Ingen innsendte motivasjonsbrev. 
 

 
 

11. Eventuelt 


